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KEMI- OCH BIOTEKNIKSEKTIONEN

Lunds Tekniska Högskola

Kemi- och Biotekniksektionens Höstterminsmöte 2023. Mötet ägde rum klockan 17:27 måndagen den 20:e
november 2023 till klockan 00:29 onsdagen den 22 november 2023 i E:A.

Dagordning
Ärende Åtgärd

§ 1. TFMÖ Kemi- och Biotekniksektionens Talman Daniel Nilsson
förklarade Sektionens Andra Höstterminsmöte 2023
öppnat kl 17.27 måndagen den 20:e november.

§ 2. Tid och sätt Kallelsen skickades ut den 30:e oktober. Handlingarna
skickades ut den 15:e november. Det hade inkommit en
sen handling.

Mötet valde att godkänna tid och sätt.

§ 3. Närvaro och Adjungeringar Talman Daniel Nilsson yrkade på

att som deltagarlista till mötet använda den av Styrelsen
med hjälp av Cyberutskottet upprättade listan (Bilaga 9).

Mötet valde att bifalla Daniel Nilssons yrkande.

§ 4. Justering

a. Val av tvenne justerare och tillika
rösträknare

Witko Tamm och Stina Regnér kandiderade till Justerare.

Mötet valde Witko Tamm och Stina Regnér till
Justerare.

b. Datum för justering Protokollet ska vara färdigjusterat senast den 4 december.

§ 5. Fastställande av dagordning Sekreterare Ylva Johansson yrkade på

att lägga till § 13. Val av Utskottsledare och § 16. d
Fermenteringsutskottet samt uppdatera numreringen
därefter.

att ersätta Bilaga 6 Valberedningens nomineringar för
ordinarie Funktionärer 2024 med Bilaga 8
Valberedningens nomineringar och anmälda
motkandideringar för ordinarie Funktionärer 2024.

Björn Abrahamsson yrkade på

att lägga till information från Kåren som § 8. d.

Mötet valde att bifalla Ylva Johanssons och Björn
Abrahamssons yrkanden.
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Mötet valde att godkänna den reviderade
dagordningen.

§ 6. Anmälan övriga frågor Inga övriga frågor inkom.

§ 7. Föregående mötesprotokoll (Bilaga 1) Föregående mötesprotokoll visades upp enligt Bilaga 1.

Mötet valde att lägga föregående protokoll till
handlingarna.

§ 8. Rapporter/Information

a. Rapport från Science Village
(Bilaga 2)
Föredragare: Filsan Faarax

Styrelseledamot med Utbildningsansvar Filsan Faarax
föredrog rapporten enligt Bilaga 2.

b. Rapport av åsiktsdokument gällande
uppsägning av KC:F och KC:G(Bilaga 3)
Föredragare: Joar Stephansson

Ordförande Joar Stephansson föredrog rapporten enligt
Bilaga 3.

c Information angående
Examensbalkommittéen
Föredragare: Björn Abrahamsson

Projektledare för Examensbalkommittén Björn
Abrahamsson informerade om Examensbalskommittéen
på engelska.

ExU is meant to create a celebration (sittning) and some
other small stuff during the spring to celebrate the exam.
They are 14 people in the project-group now, but you can
join during “fyllnadsval” this meeting. You can talk to
Björn anytime if you're interested in joining.

d. Information från Kåren Oliver Wiksten (projektledare ARKAD) och Aron Allen
(kårstyrelsen) informerade om Teknologkåren.

§ 9. Proposition angående Rambudget för
verksamhetsåret 2023 (Bilaga 4)
Föredragare: Karl Ekberg

Kassör Karl Ekberg och Ordförande Joar Stephansson
föredrog propositionen enligt Bilaga 4.

Stina Regnér frågade om det finns pengar i
rambudgetposten Styrelsen för att anordna ett skiphte för
funktionärerna 2024-2025, trots att skiphtet för
2023-2024 hålls i december istället för januari.

Joar Stephansson svarade att det finns pengar för ett
skiphte i Rambudgeten och att Styr23 tänker att skiphte i
december kanske är något man borde fortsätta med.

Witko Tamm frågade om det var meningen att det bara
står att pHøset kan använda sponsorintäkter vid köp av
kläder i Rambudgetens klausuler och inte resterande
utskott som får använda budgeterade pengar för att köpa
arbetskläder.

Karl Ekberg svarade att pHøset är ett undantag och att
resterande utskott ska gå igenom Näringslivsutskottet för
spons enligt den uppdaterade Riktlinjen för
Företagskontakt

Johanna Leth yrkade på
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att lägga till följande gulmarkerade i första klausulen i
rambudgeten enligt:

● Pengar till funktionärsglädje tas ur Styrelsens budget.
Styrelsen får max gå 360 kr back
per ordinarie funktionärspost för funktionärsglädje.

Styrelsen jämkade sig med Johanna Leths yrkande.

Björn kommenterade att han på föregående
Protokollmöte försökte få in ExU i rambudgeten, men
istället kommer äska pengarna på nästkommande
Protokollmöte, detta kommer minska den fondens
innehåll.

Mötet valde att bifalla den framvaskade
propositionen.

§ 10. Proposition angående att göra Sophie Manner
till Hedersmedlem (Bilaga 5)
Föredragare: Joar Stephansson

Ordförande Joar Stephansson föredrog propositionen
enligt Bilaga 5.

Sophie Manner tackade för sin tid som Inspector.

Mötet valde att bifalla propositionen.

§ 10. Val

a. Valberedningen informerar
Föredragare: Anna Falkland

Valberedningens ordförande Anna Falkland informerade
om hur Valberedningen har arbetat med valprocessen
under året och inför Sektionens andra Höstterminsmöte
samt presenterade statistik gällande kandidatur och
nominering.

b. Beslut om valförfarande Talman Daniel Nilsson yrkade på

att följa Sektionens Policy för Funktionärsval som
valförfarande på mötet.

Mötet valde att bifalla Daniel Nilssons yrkande.

§ 11. Val av Inspector (Bilaga 8) Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Inspector enligt Bilaga 8.

Mötet valde Jenny Schelin till Inspector.

§ 12. Val av Sektionsstyrelse (Bilaga 8)

a. Ordförande

Hanna Maigren kandiderade till tillfällig
Justerare för mötet under valet av Ordförande.

Mötet valde Hanna Maigren till tillfällig
Justerare.

Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Ordförande enligt Bilaga 8.
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Stina Regnér återinträde som Justerare.
Mötet valde Stina Regnér (Censurerade
personuppgifter) till Ordförande.

b. Vice Ordförande Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till Vice
Ordförande enligt Bilaga 8.

Mötet valde Elsa Persson Skansjö (Censurerade
personuppgifter) till Vice Ordförande.

c. Kassör Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till Kassör
enligt Bilaga 8.

Jonas Östsjö kandiderade till Kassör.

Mötet valde Jonas Östsjö (Censurerade
personuppgifter) till Kassör.

d. Sekreterare Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Sekreterare enligt Bilaga 8.

Mötet valde Irma Håkansson till Sekreterare.

e. Styrelseledamot med Eventansvar Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Styrelseledmot med Eventansvar enligt Bilaga 8.

Mötet valde Eric Bratt till Styrelseledamot med
Eventansvar.

f. Styrelseledamot med Fritidsansvar Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Styrelseledamot med Fritidsansvar enligt Bilaga 8.

Mötet valde Alexander Hagert de Leeuw till
Styrelseledamot med Fritidsansvar.

g. Styrelseledamot med PR-ansvar Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Styrleselledamot med PR-ansvar enligt Bilaga 8.

Mötet valde Agnes Sjögren till Styrelseledamot med
PR-ansvar.

h. Styrelseledamot med Utbildningsansvar Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Styrelseledamot med Utbildningsansvar enligt Bilaga 8.

Mötet valde Emma Öjstedt till Styrelseledamot med
Utbildningsansvar.

§ 13. Val av Utskottsledare (Bilaga 6) Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Utskottsledare enligt Bilaga 8.

Mötet valde Johanna Arnlund till Alumnimästare.
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Talman Daniel Nilsson yrkade på

att behandla valen av Kafémästare, Gulfader,
Mässansvarig, Näringslivsansvarig,ØverpHøs,
Pubmästare, Studiemästare och
Studierådsordförande per acklamation & i
klump.

Mötet valde att bifalla Daniel Nilssons
yrkande.

Talman Daniel Nilsson yrkade på

att ajournera mötet till 21.30.

Mötet valde att bifalla Daniel Nilssons
yrkande.

Mötet återupptogs klockan 21.31.

Mötet valde Belinda Vedlugaite till
Ceremonimästare.

Mötet vakantsatte posten som Cybermästare.

Mötet valde Hannes Chalfork till Ferminator.

Mötet valde Erland Myrberg till Idrottsmästare.

Mötet valde Linn Sandblom till Kafémästare,
Emmanuel Edvardsson till Gulfader, Lycke
Rosenblad till Mässansvarig, Celina Johannsen till
Näringslivsansvarig, Erik Brahemark Danielsen till
ØverpHøs, Filippa Grafström till Pubmästare,
Hjalmar Nilsson till Studiemästare och Oskar
Sjökvist till Studierådsordförande.

Mötet lämnade posten som Informationsmästare
vakant.

Mötet valde Linnea Olsson till Prylmästare.

Mötet valde Emil Cronvall till Sexmästare.

Mötet valde Olle Almqvist till Skyddsmästare.

Mötet valde Filsan Faarax till Valberedningens
Ordförande.

§ 14. Val av Studierådet för Bio- och Kemiteknik
(Bilaga 8)

Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Studierådet för Bio- och Kemiteknik enligt Bilaga 8.

Witko Tamm kandiderade till Studierådsledamot -
Grunblocksnivå.

Mötet valde Alice Gunnarsson till Vice
Studierådsordförande, Witko Tamm till
Studierådsledamot - Grundblocksnivå, Anna
Freiberg och Ylva Johansson till Studierådsledamot -
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Specialiceringsnivå samt Namfa Pasawang till
Studierådsledamot - Livsmedelsteknik.

§ 15. Val av Valberedningen (Bilaga 8) Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Valberedningen enligt Bilaga 8.

Elsa Linder kandiderade till Valberedningsledamot.

Mötet valde Ellinor Andersson, Björn Abrahamsson,
Isak Thorén, Hanna Isaksson, Tekla Darwén, Wilma
From, Linn Ramberg, Emmanuel Edvardsson,
Emelie Stenberg, Sara Fichtelius Boye och Elsa
Linder till Valberedningsledamot.

§ 16. Val av övriga ordinarie funktionärer (Bilaga 8)

a. Alumniutskottet Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Alumniutskottet enligt Bilaga 8.

Leo Jansson kandiderade till Alumnikontakt.

Mötet valde Erik Fajersson och Axel Brady
Emanuelsson till Mentorskapskontakter.

Leo Jansson drog tillbaka sin kandidering.

Mötet valde Nils Brakebusch och Bright Ankomah
Osei till Alumnikontakter.

b. Cermoniutskottet Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Ceremoniutskottet enligt Bilaga 8.

Mötet valde Thilda Qvist till Fanbärare, Julia Hult till
Ceremonijon år 1, Isak Thorén till Ceremonijon år 2,
Linnéa Alexandersson till Ceremonijon år 3, Julia
Nydemark till Ceremonijon år 4 och Magnus Blix till
Ceremonijon år 5.

c. Cyberutskottet Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Cyberutskottet enligt Bilaga 8.

Mötet valde Gustav Erlandsson till Photograph samt
Linnea Olsson och Kenny Wong till Cyberjoner.

d. Fermenteringsutskottet Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Fermenteringsutskottet enligt Bilaga 8.

Mötet valde Patrik Hains, Ida Karlsson, Ingrid
Wirén, Svante Wiktorsson, My Pohl, Linn Sandblom
och Theo Ask till Mikrober.

e. Idrottsutskottet Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Idrottsutskottet enligt Bilaga 8.
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Mötet valde Lovisa Pflanzl till Vice Idrottsmästare,
Sofia Hansson, Freja Malmqvist Werker och Simon
Liljedahl till Idrottsjoner samt Olivia Havluciyan och
Natalie Westin till Tandemansvariga.

f. Informationsutskottet Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Informationsutskottet enligt Bilaga 8.

Saga Resmann kandiderade till Journalist.

Mötet valde My Pohl, Julia Truong, Laura Senja,
Saga Resmann och Ingrid Wirén till Journalister.

Mötet valde Mohita Misra och Gustav Erlandsson till
Da Vinci.

Laura Senja kandiderade till Redacteur.

Saga Resmann kandiderade till Redacteur.

Mötet valde Laura Senja och Saga Resmann till
Redacteurer.

g. Kafémästeriet Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Kafémästeriet enligt Bilaga 8.

Agnes Sjögren avsade sig sin nominering till
Kafémästeri-jon.

Mötet valde Hugo Nicander till Vice Kafémästare,
Maria Nilsson, Thea Johannesson, Vera Panicheva
Söderholm, Greta Pellnor, Agnes Frimannsson,
Matilda Johnsson och Thea Kindblom till Kaféjoner
samt Eric Askling och Sara Fichtelius Boye till
Bakisar.

h. Kommando Gul Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Kommando Gul enligt Bilaga 8.

Sixten Ekman och Caspar Juliusson kandiderade till
Kommando Gul-jon.

Olivia Holmberg kandiderade till Kommando Gul-jon.

Mötet valde Agnes Hedquist till Obligatorieförman
samt Lukas Kirkegaard till Sångarstridsöverste.

Olivia Holmberg drog tillbaka sin kandidatur.

Mötet valde Sofia Bengtsson, Clara Löwenadler,
Linnéa Ahola, Dikte Lagergren, Sixten Ekman och
Caspar Juliusson till Kommando Gul-Joner.
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i. Mässutskottet Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Mässutskottet enligt Bilaga 8.

Mötet valde Vilma Norman till Logistikansvarig,
Matilda Borga till Marknadsföringsansvarig samt
Patrik Hains, Thea Kindblom, Nina Diederich, Anna
Magnone, Sofia Lindström och Miloslav Reinsch till
Mässkontakter.

j. Näringslivsutskottet

Björn Abrahamsson yrkade på

att ta en paus i 15 minuter till klockan 23.36.

Mötet valde att bifalla Björn
Abrahamssons yrkande.

Mötet återupptogs klockan 23.37.

Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Näringslivsutskottet enligt Bilaga 8.

Mötet valde Paula Ericson till Vice
Näringslivsansvarig, Måns Ängquist, Amanda
Fransson, Anna Falkland, Emelie Lovén, Märtha
Edsberg och Elinore Lilja till Näringslivskontakter.

. pHøset

Carl Graneskog yrkade på

att dra streck i debatten.

Mötet valde att bifalla Carl Graneskogs
yrkande.

Talman Daniel Nilsson yrkade på

att ajournera mötet till klockan 17.15 tisdagen
den 21 december.

Mötet valde att bifalla Daniel Nilssons
yrkande.

Mötet återupptogs klockan 17.20 den 21
november.

Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till pHøset
enligt Bilaga 8.

Mötet valde Miriam Mahmood, Elias Gullberg,
Annie Ottosson, Amanda Fransson, Nova Cairns och
Axel Kinch till pHøs.

l. Prylmästeriet Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Prylmästeriet enligt Bilaga 8.

Linnea Olsson avsade sig nomineringen till Pryljon.

Matilda Johnsson avsade sig nomineringen till Pryljon.
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Talman Daniel Nilsson yrkade på

att välja in Sexmästeriet innan Pubmästeriet.

Daniel Nilsson drog tillbaka sitt yrkande.

Ebba Westelius kandiderade till Pryljon.

Mötet valde Hanna Isaksson till Vice prylmästare
samt Maja Ottosson, Carl Graneskog och Ebba
Westelius till Pryljoner.

m. Pubmästeriet Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Pubmästeriet enligt Bilaga 8.

Mötet valde Tilde Engholm till Vice Pubmästare.

Mötet valde Mattias Eineving, Svante Wiktorsson,
David Csajbok Johansson, Maria Nilsson och Agnes
Frimannsson till Pubadixer.

n. Sexmästeriet

Talman Daniel Nilsson yrkade på

att ajournera mötet till klockan 21.30.

Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Sexmästeriet enligt Bilaga 8.

Cornelia Hinnerson kandiderade till Vice Sexmästare.

Daria Martynova kandiderade till Vice Sexmästare.

Nova Cairns avsade sig kandideringen till barmästare.

Emil Cronvall avsade sig nomineringen till Vice
Sexmästare.

Mötet valde Ingrid Wienberg och Oscar Petrini till
Barmästare.

Mötet valde Cornelia Hinnerson till Vice Sexmästare.

Cornelia Hinnerson avsade sig sin nominering till
Hovmästare.

Mötet valde Natalie Nilgert Persson och Ida
Emanuelsson till Hovmästare.

Mötet valde Elvira Taberman och Måns Lundén till
Köksmästare.

Theo Areklätt avsade sig kandideringen till Troubadix.

Mötet valde Astrid Leffler och Viking Norrby till
Troubadixer.
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Mötet valde att bifalla Daniel Nilssons
yrkande.

Mötet återupptogs klockan 21.33.

Elsa Linder yrkade på

att dra streck i debatten gällande val av
Sexmästerijoner.

Mötet valde att bifalla Elsa Linders
yrkande.

Talman Daniel Nilsson yrkade på

att ta fem minuters paus till klockan 23.50..

Mötet valde att bifalla Daniel Nilssons
yrkande.

Mötet återupptogs klockan 23.52.

Axel Gren, Sofie Bjerkén, Alessandra Pålsson, David
Alderbrink och Fabian Morén kandiderade till
Sexmästerijon.

Måns Lundén avsade sig sin nominering till
Sexmästerijon.

Mötet valde Isabel de Verdier, Felix Ahlbom, Erland
Myrberg, Hjalmar Nilsson, Ruben Lasson, Jonas
Walch, Axel Gren, Sofie Bjerkén, Alessandra Pålsson
och Ebba Catoni till Sexmästerijoner.

o. Skyddsutskottet Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Skyddsutskottet enligt Bilaga 8.

Mötet valde Nina Egeler och David Alderbrink till
Studerandeskyddsombud med
Likabehandlingsansvar samt Fabian Morén till
Studerandeskyddsombud med Fysiskt ansvar.

p. Studiemästeriet Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till
Studiemästeriet enligt Bilaga 8.

Benjamin Persson kandiderade till Evenemangsansvarig.

Mötet valde Monica Fürnsinn och Benjamin Persson
till Evenemangsansvariga samt Alice Gunnarsson,
Evelina Johnsson och Douglas Collin till Studiejoner.

q. Övriga funktionärer Talman Daniel Nilsson föredrog valberedningens
nomineringar och anmälda motkandideringar till Övriga
funktionärer enligt Bilaga 8.

Björn Abrahamsson avsade sig nomineringen till Revisor.

Oscar Braun kandiderade till Revisor.

Mötet valde Nellie Messering och Agnes Wallin till
Bioteknikansvariga, Fredrik Olofsson och Oscar
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Braun till Revisorer, Isak Thorén till Ledamot i
arbetsgruppen K på Science Village (Höst), Björn
Abrahamsson till Talman, Filsan Faarax och Vilma
U. Grender till Her Tech Future-ansvariga samt
Hanna Bäckman, Anna Persson, Emma Sandén och
Agnes Wallin till Sektionskockar.

§ 17. Avsägelser Amanda Fransson avsade sig posten som
Näringslivskontakt 2024.

Laura Senja avsade sig posten som Journalist 2024.

Saga Resmann avsade sig posten som Journalist 2024.

Linn Sandblom avsade sig posten som Mikrob 2024.

Maria Nilsson avsade sig posten som Kafémästerijon
2024.

Agnes Frimannsson avsade sig posten som
Kafémästerijon 2024.

Mötet valde att entlediga ovanstående funktionärer
från de poster de avsagt sig.

§ 18. Fyllnadsval Följande personer kandiderade till poster för
funktionärsåret 2024:

Tekla Darwén kandiderade till Studierådsledamot -
Grundblocksnivå.

Elin Nilsen kandiderade till Studierådsledamot -
Specialiseringsnivå.

Linn Ramberg kandiderade till Kafémästerijon.

Jennie Bellner kandiderade till Näringslivskontakt.

Esmeralda Wolrath kandiderade till Mikrob.

Ylva Johansson kandiderade till pHotograpH.

Tekla Darwén kandiderade till TLTHs valnämnd.

Klara Hammarlund kandiderade till Miljösamordnare.

Matilda Sundqvist kandiderade till Kafémästerijon.

Sara Elofsson kandiderade till Kafémästerijon.

Karl Ekberg kandiderade till Vice Sekreterare.

Gustav Erlandsson kandiderade till Webmaster.
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Simon Liljedahl kandiderade till Webmaster.

Carl Graneskog kandiderade till Miljösamordnare.

Esmeralda Wolrath kandiderade till Världsmästare.

Mötet valde Tekla Darwén till Studierådsledamot -
Grundblocksnivå 2024 och Ledamot till TLTHs
valnämnd 2024, Elin Nilsen till Studierådsledamot -
Specialiceringsnivå 2024, Linn Ramberg, Matilda
Sundqvist och Sara Elofsson till Kafémästerijoner
2024, Jennie Bellner till Näringslivskontakt 2024,
Esmeralda Wolrath till Mikrob 2024 och
Världsmästare 2024, Ylva Johansson till pHotograpH
2024, Klara Hammarlund och Carl Graneskog till
Miljösamordnare 2024, Karl Ekberg till Vice
Sekreterare 2024 samt Gustav Erlandsson och Simon
Liljedahl till Webmasters 2024.

§ 19. Beslutsuppföljning (Bilaga 7) Sekreterare Ylva Johansson yrkade på

att lämna beslutsuppföljningen orörd.

Mötet valde att bifalla Ylva Johanssons yrkande.

§ 20. Övriga frågor Inga övriga frågor hade inkommit.

§ 21. Meddelanden Ordförande Joar Stephansson informerade:
Large lithium-aluminium batteries are now strictly
forbidden at KC, you will be personally accountable.

Björn Abrahmasson påminde alla att rösta till
Fullmäktige!! Det är viktigt då Fullmäktige beslutar
mycket viktigt.

Tekla Darwén påpekade att K-sektionen har två
kandidater till Fullmäktige och sade att det hade varit
tråkigt om Sektionen förlorar streaken med att alltid ha
någon invald som det varit de senaste åren.

Mötet sjöng HT-visan:
För nu klubban mot ditt bord,
Tjofaderittan HT!
Annars får vi inget gjort
Tjofadderittan HT!
Medlemmarna diskuterar
tjafsar, yrkar, mötet skenar
HT (Hej!) HT (Hej!)
Tjofaderittan HT!
Jag på HT suttit kvar
Tjofaderittan HT!
Ej nån energi finns kvar
Tjofaderittan HT!
Jag är tappad bakom flötet
Springer fort som fan från mötet
HT (Hej!) HT (Hej!)
Tjofaderittan HT!
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§ 22. TFMA Kemi- och Biotekniksektionens Talman Daniel Nilsson
förklarade Sektionens Andra Höstterminsmöte 2023
avslutat klockan 00.29 onsdagen den 22:a november.
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Kallelse till Kemi- och
Biotekniksektionens andra Höstterminsmöte

2023

Höstterminsmöte 2, 2023

Du är härmed kallad till Kemi- och Biotekniksektionens andra Höstterminsmöte 2023. Mötet
kommer bland annat behandla Styrelsens förslag till rambudget för verksamhetsåret 2024, val av
Inspector för kommande tre år, val av Styrelse för 2024, val av övriga ordinarie funktionärer för
2024, val av ledamot i TLTH:s valnämnd för 2024 samt val av Revisorer för 2024.

Datum och tid: Mötet öppnar måndagen den 20:e november
klockan 17:15 (..) och kommer fortsätta tisdagen
den 21:a november samt vid behov onsdagen den
22:a november.

Plats: E:A i E-huset i Lund

Handlingar: Ska ha inkommit i Word-format till
motion@ksek.se senast måndagen den 13:e
november klockan 12:00

Dagordning och handlingar: Kommer skickas ut senast 14:e november till
kallelse@ksek.se, Sektionens medlemmar via
Mailchimp samt anslås på Sektionens Facebook

Daniel Nilsson, Talman 2023
Lund, 30 oktober 2023

Ylva Johansson, Sekreterare 2023
Lund, 30 oktober 2023

mailto:motion@ksek.se
mailto:kallelse@ksek.se
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KEMI- OCH BIOTEKNIKSEKTIONEN

Lunds Tekniska Högskola

Kemi- och Biotekniksektionens Första Höstterminsmöte 2023.
Mötet äger rum klockan 17:15 tisdagen den 10:e oktober 2023 i föreläsningssal KC:A på Kemicentrum.

Dagordning
Ärende Åtgärd

§ 1. TFMÖ Kemi- och Biotekniksektionens Talman Daniel Nilsson
förklarade Sektionens Första Hösttermminsmöte 2023
öppnat kl 17.27 tisdagen den 10:e oktober.

§ 2. Tid och sätt Kallelsen skickades ut den 19:e september. Handlingarna
skickades ut den 6:e oktober. Det hade inkommit en sen
handling.

Mötet valde att godkänna tid och sätt.

§ 3. Närvaro och Adjungeringar Talman Daniel Nilsson yrkade på

att som deltagarlista till mötet använda den av Styrelsen
med hjälp av Cyberutskottet upprättade listan (Bilaga 24).

Mötet valde att bifalla Daniel Nilssons yrkande.

§ 4. Justering

a. Val av tvenne justerare och tillika
rösträknare

Witko Tamm och Alexander Hagert de Leeuw
kandiderade till Justerare.

Mötet valde Witko Tamm och Alexander Hagert de
Leeuw till Justerare.

b. Datum för justering Protokollet ska vara färdigjusterat senast den 4 november.

§ 5. Fastställande av dagordning Sekreterare Ylva Johansson yrkade på

(1) att lägga till § 9. Information från NU och § 10.
Information om NKK samt uppdatera numreringen
därefter.

(2) att flytta fram Proposition om Revidering av
Rambudgeten för verksamhetsåret 2023 och Motion för
revidering av Prylmästeriets detaljbudget till § 11. samt
uppdatera numrering och bokstavering därefter.

Mötet valde att bifalla Ylva Johanssons yrkanden.

Mötet valde att godkänna den reviderade
dagordningen.
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§ 6. Anmälan övriga frågor Joar Stephansson anmälde information och diskussion
angående uppsägning av salarna KC:G och KC:F som
övrig fråga.

§ 7. Föregående mötesprotokoll (Bilaga 1) Föregående mötesprotokoll visades upp enligt Bilaga 1.

Mötet valde att lägga föregående protokoll till
handlingarna.

§ 8. Information från Teknologkåren Björn Abrahamsson från Kårstyrelsen informerade om
kårens arbete.
- Kandidering till Fullmäktigevalet är öppet, kandidera
eller nominera på TLTH.se/nomineramera.
Kandideringen är öppen till den 3 november.
- Remiss om medlemmars rättigheter ute.
- På fullmäktigemötet den 31/10 ska en ny heltidare
väljas, Projektledare Arkad, samt utterligare två poster,
Nollegeneral och Nolleamiral.
- Klaga-kampanjen går bra, eller dåligt beroende på hur
man ser på det.
- Kårestivalen är det 1/11, som ett utskottsmingel fast
med kåren.

§ 9. Information från Näringslivsutskottet Näringslivsansvarige Edward Holmén informerade att
Näringslivsutskottet den 1/11 har planerat en middag hos
Sandberg, biljetter finns i Hitract.

§ 10. Information om NKK NKK startar på torsdag, biljetter finns att köpa i Hitract.
Kommer bli jättekul, gästföreläsningar från professorer
och sittningar.

§ 11. Valärenden

a. Avsägelser Inga avsägelser inkom.

b. Fyllnadsval (Bilaga 2) Inga kandidaturer inkom.

§ 12. Framflyttad proposition och motion

a) Proposition om Revidering av Rambudgeten
för verksamhetsåret 2023 (Bilaga 8)
Föredragare: Karl Ekberg

Karl Ekberg föredrog propositionen enligt Bilaga 8.

Mötet valde att bifalla propositionen.

b) Motion för revidering av Prylmästeriets
detaljbudget (Bilaga 12.1 och 12.2)
Föredragare: Fredrik Olofsson

Fredrik Olofsson föredrog motionen enligt Bilaga 23.

Styrelseledamot med Fritidsansvar Filsan Faarax föredrog
Styrelsens motionssvar enligt Bilaga 12.2 samt
informerade att Styrelsen ser positivt på budgeten i Bilaga
23.

Kassör Karl Ekberg frågade varför budgetposten “övrigt”
är så stor då de planerar att använda pengarna till ett
event.

Fredrik Olofsson svarade att det redan finns en
budgetpost som heter event som bara är till för att bjuda
på fika.
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Ordförande Joar Stephansson påpekade att
“övrigt”-poster medvetet dragits ner i år för att öka
insynen i utskotten.

Witko Tamm frågade varför kostnaden för märken är så
stor när det enbart har köpts in märken för 1 629 kr.

Fredrik Olofsson svarade att de knappt köpt in några
märken än iår, men ska köpa en massa.

Fredrik Olofsson yrkade på

att den nya budgeten i Bilaga 23 ska ersätta budgeten i
Motion för revidering av Prylmästeriets detaljbudget.

Kassör Karl Ekberg yrkade på

att ändra utgiftsposten "Event" till 12 000kr och posten
"övrigt" till 2 000kr.

Stina Regnér frågade om det är något annat utskott som
behöver pengarna mer.

Belinda Vedlugaite frågade om pengarna kan läggas in i
bilfonden.

Oscar Braun upplyste att Rambudgeten precis godkännts.

Joar Stephansson påpekade att det viktigaste är att pengar
inte bara används för att användas, utan att det är
genomtänkta event.

Mötet valde att bifalla Fredrik Olofssons yrkande.

Mötet valde att bifalla Karl Ekbergs yrkande.

Mötet valde att bifalla den framvaskade motionen.

§ 13. Stadgeändringar för andra läsningen

a. Motion angående uppdatering av Stadgarna
(Bilaga 3)
Föredragare: Joar Stephansson & Ylva Johansson

Joar Stephansson föredrog motionen enligt Bilaga 3.

Mötet valde att bifalla motionen.

b. Motion angående uppdatering av Stadgarna
gällande Sektionsmöten (Bilaga 4)
Föredragare: Anna Falkland & Björn Abrahamsson

Björn Abrahamsson föredrog motionen enligt Bilaga 4.

Mötet valde att bifalla den framvaskade motionen.

§ 14. Propositioner

a) Proposition angående uppdatering av Policy
för Funktionärsval (Bilaga 5)
Föredragare: Oscar Braun

Oscar Braun föredrog propositionen enligt Bilaga 5.

Mötet valde att bifalla propositionen.

b) Proposition angående uppdatering av Policy
för Motioner och Äskningar
(Bilaga 6)
Föredragare: Ylva Johansson

Ylva Johansson föredrog propositionen enligt Bilaga 6.

Erik Brahemark tyckte att detaljbeskrivningen av var
mallen för motioner finns på hemsidan är överflödig då
den riskerar att inskränka på möjligheten att uppdatera
hemsidan utan att bryta mot Policyn.
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Webmaster Ellen Jonsson påpekade att Sektionens
hemsida håller på att uppdateras så att det blir lättare att
hitta.

Ylva Johansson yrkade på

att stryka det markerade: “En mall för motioner samt
exempel finns på K-Sektionens hemsida ksektionen.se
under studerande → arkiv → filarkiv → mallar →
motioner.”.

Mötet valde att bifalla Ylva Johanssons yrkande.

Mötet valde att bifalla den framvaskade
propositionen.

c) Proposition angående Riktlinje för
Sponssökning (Bilaga 7)
Föredragare: Johanna Karlsson

Johanna Karlsson föredrog propositionen enligt Bilaga 7.

Johanna Karlsson yrkade på

att i Proposition angående ändring av Riktlinje om
Sponssökning lägga till att-satsen:
att i Riktlinje för Sponssökning under §3 Förtydligande av
företagskontakt lägga till det gulmarkerade

Med företagskontakt menas kontakt med företag med
syftet att ingå i ett samarbete där företaget får
marknadsföring eller exponering för Sektionens
medlemmar mot ersättning av något slag. Ersättningen
kan vara till exempel pengar eller sponsrade artiklar.
Företagskontakt innefattar inte köp av tjänst eller vara hos
ett företag. Ett sådant exempel är när Idrottsutskottet
håller i ett träningspass och hyr in sig på Gerdahallen.

Mötet valde att bifalla Johanna Karlssons yrkande.

Mötet valde att bifalla den framvaskade
propositionen.

d) Proposition för revidering av Styrelsens
Detaljbudget (Bilaga 9)
Föredragare: Karl Ekberg

Karl Ekberg föredrog propositionen enligt Bilaga 9.

Mötet valde att bifalla propositionen.

§ 15. Motioner

a) Budgetförslag för Studiemästeriet 2023
(Bilaga 10.1 och 10.2)
Föredragare: Ellen Jutebrant

Styrelseledamot med Utbildningsansvar Filsan Faarax
föredrog motionen enligt Bilaga 10.1.

Styrelseledamot med Fritidsansvar Filippa Wikström
föredrog Styrelsens motionssvar enligt Bilaga 10.2.

Mötet valde att bifalla motionen.

b) Reviderad budget för SrBK 2023
(Bilaga 11.1 och 11.2)
Föredragare: Filsan Faarax & Emma Öjsted

Filsan Faarax och Emma Öjsted föredrog motionen enligt
Bilaga 11.1.

Kassör Karl Ekberg föredrog Styrelsens motionssvar
enligt Bilaga 11.2.

Filsan Faarax yrkade på
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att i tabellen för Reviderad budget 2023 ändra enligt
följande:
CEQ: 13 300
Summa Inkomster: 14 300
CEQ-uppmuntran: 2 200
Kaffekort kursrepresentanter: 2 000
Övrig uppmuntran kurs- och studentrepresentation: 3 700
Uppskattning av lärare: 300
Årets lärare: 1 000
Stipendier: 1 540
Nollningsevent: 3 260
Summa Utgifter: 14 300

Mötet valde att bifalla Filsan Faaraxs yrkande.

Mötet valde att bifalla den framvaskade motionen.

c) Motion angående ändring i FermUs budget
(Bilaga 13.1 och 13.2)
Föredragare: Olivia Havluciyan

Olivia Havluciyan föredrog motionen enligt Bilaga 13.1.

Sekreterare Ylva Johansson föredrog Styrelsens
motionssvar enligt Bilaga 13.2.

Mötet valde att bifalla Styrelsens yrkande i
motionssvaret.

Mötet valde att bifalla den framvaskade motionen.

d) Motion angående uppstartandet av
Pengautskottet, PengU (Bilaga 14)
Föredragare: Karl Ekberg

Karl Ekberg föredrog motionen enligt Bilaga 14.

Astrid Leffler frågade varför PengU läggs till som ett nytt
utskott istället för som övriga funktionärer liksom Vice
Sektreterare?

Karl Ekberg svarade att han har tankar på att ge de i
PengU tillgång till banken och vill då att det ska vara
tydligt i Styrdokumenten. Han vill även att PengU ska få
en gemenskap som utskott.

Erik Brahemark yrkade på

att döpa om Pengjon till Kronjon.

Belinda Vedlugaite föreslog Pingjon som namn.

Erik Brahemark sade att eftersom Vice Kassör kommer
sitta i nämnden vore det roligt med ett mer spexigt namn.

Karl Ekberg sade att alla namnförslag uppskattas.

Agnes Hedquist yrkade på

att döpa om Vice kassör till Joakim von Anka.

Karl Ekberg yrkade på

att alla att-satser efter att-sats 2 kommer gå igenom först
efter att-sats 1 gått igenom.

Karl Ekberg jämkade sig inte med Eriks Brahemarks och
Agnes Hedquists yrkande.
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Talman Daniel Nilsson yrkade på

att ajournera mötet till 19.40 för matpaus.

Mötet valde att bifalla Daniel Nilssons
yrkande.

Mötet återupptogs klockan 19.44.

Stina Regnér sade att om Vice Kassör döps om till Joakim
von Anka borde Pengjonerna heta Knatte Fnatte Tjatte.

Agnes Hedquist yrkade på

att döpa om Penjonerna till Knatte, Fnatte och Tjatte.

Karl Ekberg jämkade sig inte med Agnes Hedquists
yrkande.

Erik Brahemark nämnde att banken gärna tar del av
styrdokument, kommer de bry sig om mer än kassören,
dvs. PengUs namn?

Karl Ekberg svarade att han inte vet, men att det är bra
att vara på den säkra sidan.

Björn Abrahamsson påpekade att namnen på posterna
har sex månader på sig innan de kommer röstas igenom,
till VT.

Erik Brahemark sade att på E-sektionen strulade det när
kassör hette ett spexigt namn, men nu har de ett utskott
som PengU och det funkar.

Mötet valde att bifalla Erik Brahemarks yrkande.

Mötet valde att avfärda Agnes Hedquists yrkanden.

Mötet valde att bifalla den framvaskade motionen.

e) Minskning av antalet Cyberjoner
(Bilaga 15.1 och 15.2)
Föredragare: Witko Tamm

Witko Tamm föredrog motionen enligt Bilaga 15.1.

Styrelseledamot med Eventansvar Bianca Bochis föredrog
Styrelsens motionssvar enligt Bilaga 15.2.

Witko Tamm yrkade på

att lägga till en att-sats som säger att ändringen träder i
kraft vid årsskiftet.

Mötet valde att bifalla den framvaskade motionen.

f) Motion angående ändring av antalet
ledamöter i SrBK (Bilaga 16.1 och 17.2)
Föredaragare: Filsan Faarax & Emma Öjsted

Emma Öjsted föredrog motionen enligt Bilaga 16.1.

Vice Ordförande Oscar Braun föredrog Styrelsens
motionssvar enligt Bilaga 16.2.

Mötet valde att bifalla motionen.
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g) Motion angående ändringa av
postbeskrivning för pHøset & øverpHøset
(Bilaga 17.1 och 17.2)
Föredragare: Alexander Hagert de Leeuw

Alexander Hagert de Leeuw föredrog motionen enligt
Bilaga 17.1.

Styrelseledamot med Utbildningsansvar Filsan Faarax
föredrog Styrelsens motionssvar enligt Bilaga 17.2.

Alexander Hagert de Leeuw jämkar sig med Styrelsens
yrkande i motionssvaret.

Mötet valde att bifalla motionen.

h) Motion angående Kafémästeriets åliggande
i Reglementet (Bilaga 18.1 och 18.2)
Föredragare: Evelina Johnsson & Hanna Wallén

Evelina Johnsson föredrog motionen enligt Bilaga 18.1.

Styrelseledamot med PR-ansvar Johanna Karlsson
föredrog Styrelsens motionssvar enligt Bilaga 18.2.

Mötet valde att bifalla motionen.

i) Motion angående omplacering av
Tandemansvarig till Idrottsutskottet samt
införande av Vice Idrottsmästare
(Bilaga 19.1 och 19.2)
Föredragare: Ida Karlsson, Theo Areklätt &
Johannes Larsson

Ida Karlsson och Theo Areklätt föredrog motionen enligt
Bilaga 19.1.

Theo förklarade att tandem sker varje år det inte är
Lundakarneval och är en tävling som går ut på att man
cyklar till Göteborg på en tandemcykel.

Styrelseledamot med Fritidsansvar Filippa Wikström
föredrog Styrelsens motionssvar enligt Bilaga 19.2.

Motionärerna jämkade sig med Styrelsens yrkande i
motionssvaret.

Filippa Wikström yrkade på

att i styrelsens motionssvar angående omplacering av
Tandemansvarig till Idrottsutskottet samt införande av
vice Idrottsmästare lägga till "De år då Tandemstafetten
inte hålls ska Tandemansvariga fungera som ordinarie
Idrottsjoner" i motionssvarets 2:a att-sats.

Motionärerna jämkade sig med Filippa Wikströms
yrkande.

Mötet valde att bifalla den framvaskade motionen.

j) Motion angående införandet av Vice
Näringslivsansvarig till Näringslivsutskottet
(Bilaga 20.1 och 20.2)
Föredragare: Edward Holmén

Edward Holmén föredrog motionen enligt Bilaga 20.1.

Daniel Nilsson frågade om Näringslivsansvarig inte har
kontakt med andra utskott genom nämnden?

Edward svarade att Näringslivsansvarig inte kommer
uteslutas och såklart har kontakt via nämnden, men att
kontakten med till exempel pHøset kan underlättas
genom att ha Vice Näringslivsansvarig som
kontaktperson.

Ordförande Joar Stephansson föredrog Styrelsens
motionssvar enligt Bilaga 20.2.

Edward Holmén yrkade på
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att lägga till en att-sats som säger att ändringarna kommer
träda i kraft först vid årsskiftet 2023-2024.

Mötet valde att bifalla den framvaskade motionen.

k) Motion angående bekostnad av tröjor
(Bilaga 21.1, 21.2 och 21.3)
Föredragare: Edward Holmén

Edward Holmén föredrog motionen enligt Bilaga 21.1.

Stina Regnér frågade om Näringslivsutskottet har använt
upp sin funkisglädje.

Edward svarade att funkisglädjen inte räckte för att täcka
hela kostnaden för tröjorna.

Stina Regnér frågade om det går att yrka om att
Näringslivsutskottet använder sin funkisglädje för att
betala tröjorna och att Sektionen tar kostnaden som blir
över efter detta.

Erik Brahemark frågade vad det var för kläder.

Edward Holmén svarade att det handlar om pikétröjor
med logga fram och bak samt namn.

Astrid Leffler frågade om det är meningen att
Näringslivsutskottet ska använda tröjorna fram till
årsskiftet.

Edward Holmén svarade att detta är tanken.

Kassör Karl Ekberg föredrog Styrelsens motionssvar
enligt Bilaga 21.2 och 21.3.

Edward Holmén jämkade sig med Styrelsens yrkande i
motionssvaret.

Sexmästare Belinda Vedlugaite sade att flera utskott
använder funkisglädje för att köpa utskottetsspecifika
kläder och betalar mellanskillnaden. Belinda frågade om
det inte är bäst att skapa en budgetpost för kläder då
denna fråga kommer att komma upp nästa år också? I så
fall borde budgetposten vara lika stor (per person i
utskottet) som andra utskott som har en budgetpost för
kläder så att det blir jämnt.

Karl Ekberg påpekade att vilka utskott som får använda
Sektionens pengar och hur mycket står i klausulerna till
rambudgeten.

Theo Areklätt sade att det är rimligt att lägga denna typ av
kostnad på Sektionen då det är viktigt att representera
Sektionen. I så fall är det bättre att låta funkisglädje
användas till något kul.

Karl Ekberg sade att Styrelsen inte föreslog att ändra i
klausulerna i rambudgeten när den reviderades under
detta möte för att det hade varit att ta ställning till den här
frågan. Styrelsen kommer att se över klausulerna inför
nästa års rambudget. Näringslivsutskottet har iår en
budgetpost menad för tröjor utan namn som hade gått i
arv.
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Erik Brahemark frågade hur det brukar se ut.

Karl Ekberg svarade att jobbartröjor utan namn går i arv
och om ett utskott vill ha tröjor med namn används
funkisglädjen.

Erik Brahemark frågade om det finns tröjor till
Näringslivsutkskottet utan namn.

Edward Holmén svarade att det inte finns.

Stina Regnér förtydligade att det finns svarta pikétröjor
som hör till Näringslivsutskottet i pryl. Stina frågade
därefter Sexmästare Belinda Vedluigate om sexets klädsel
bekostas av deras budgetpost för kläder.

Belinda Vedlugaite svarade att ungefär hälften av
kostnaden täcktes, resten fick de iår in genom sponsring.

Stina Regnér yrkade på

att Näringslivsutskottets funkisglädje ska användas helt till
detta, men att resterande summa ska tas från
Näringslivsutkskottets budget.

Edward Holmén jämkade sig inte med Stina Regnérs
yrkande.

Benjamin Persson påpekade att för ett företag hade det
inte varit ok att inte betala arbetskläder och att vi som
Sektion borde hållas till samma standard.

Johanna Karlsson påpekade att stämningen i rummet
lutar åt att Sektionen ställer sig positiva till att
Näringslivsutskottet i framtiden ska få en budgetpost för
att köpa personspecifika jobbarkläder.

Agnes Hedquist yrkade på

att Näringslivsutskottet får beviljat den mängden pengar
som motsvarar 300kr/person ur Näringslivsutskottets
budget, resten får betalas ur egen ficka, precis som för
sexet.

Stina Regnér drog tillbaka sitt tidigare yrkande.

Stina Regnér yrkade på

att hålla sluten votering om Agnes Hedquists yrkande
samt slutvoteringen för motionen.

Mötet valde att bifalla Stina Regnérs yrkande.

Mötet valde att bifalla Agnes Hedquists yrkande.

Mötet valde att bifalla den framvaskade motionen.

§ 16. Beslutsuppföljning
(Bilaga 22)

Sekreterare Ylva Johansson yrkade på

att stryka §1 och §2 från beslutsuppföljningen.
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att lägga till Bilaga 14 som §1 i beslutsuppföljningen inför
andra läsningen på VT 2024.

Mötet valde att bifalla Ylva Johanssons yrkanden.

§ 17. Övriga frågor Ordförande Joar Stephansson informerade att det finns
planer att säga upp salarna KC:G och KC:F. Enligt lag har
studenter rätt att få sin åsikt hörd i frågor som dessa.
Enda sättet vi studenter har fått information om frågan är
genom att Joar sitter i Husstyrelsen. Styrelsen kommer att
skriva ett åsiktsdokument där de ställer sig negativa till
detta i samråd med SrBK, W-sektionen och eventuellt
KERUB. Säg till Joar om du har en åsikt som du vill
framföra gällande detta.

Witko Tamm, studentrepresentant i KILU, nämnde att
tanken är att flytta undervisningen till de större
datorsalarna, bland annat platinum, som kommer byggas
om till seminariesalar. Circa en tredjedel av alla
studieplatser som finns i dessa utrymmen kommer att
försvinna. Uppsägningarna planeras på grund av
ekonomiska anledningar.

Björn Abrahamsson frågade när vi måste vara ute ur
salarna.

Joar Stephansson svarade att de sägas upp denna månad
och de får inte användas efter den första augusti. Efter det
får ingen undervisning eller något sektionsevenemang ske
i salarna eller gången utanför.

Karl Ekberg frågade hur mycket det vinns på att bygga
om datorsalarna istället för att hyra föreläsningssalarna.

Joar Stephansson svarade att det sparas cirka en miljon
kronor på att inte hyra, men att det såklart kostar att
bygga om. Huset har delvis budgeterat för renoveringarna
som krävs.

Stina Regnér frågade hur tillgång till datorsalar och
datorer kommer att påverkas på grund av detta.

Joar Stephansson svarade att två stora datorsalar och en
mindre natriumsalen, planeras att finnas efter
renoveringar. Tillgången kommer begränsas, men Huset
har uppfattningen att majoriteten av datorerna på KC inte
används, vilket Joar håller med om.

Witko Tamm informerade att även korridoren utanför
föreläsningssalrarna planeras att stängas, vilket resulterar i
att man inte kan gå runt Ester, vilket behövs om man har
med sig sin labbrock. Lösningen för detta är att eventuellt
öppna korridoren under Ester som nu är stängd för
studenter. Korridoren planeras att stängas eftersom Huset
vill stänga hela hus 4.

Björn Abrahamsson frågade om det fortfarande är på
tapeten att andra hus på LTH ska renoveras, och om hus
4 då kommer att användas som det gjordes för M och I
för andra sektioner vars hus renoveras. Witko Tamms
tidigare information visar på nej.
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Joar Stephansson sade att han och de andra
studentrepresentanterna i Husstyrelsen trycker på att det
ska tänkas på oss studenter när beslutet tas.

Belinda Vedlugate frågade vad det är för punkter som
kommer att presentera i åsiktsdokumentet.

Joar Stephansson svarade att Styrelsen blev briefade i
fredags, så det finns inte några konkreta formuleringar än,
Styrelsen ska tänka på hur åsiktsdokumentet kan visas
upp för Sektionen när det skrivits.

Johanna Karlsson nämnde att de flesta vet hur dåligt det
är att ha förelsäsningar i seminariesalar istället för
hörsalar.

Erik Brahemark frågade om det går att skjuta på när
beslutet ska tas.

Joar Stephansson svarade att det inte går, kontraktet tar
slut i slutet av december. Joar önskade att Huset hade
tagit upp frågan för minst ett halvår sen då det nu blir
nästintill omöjligt att hinna samla åsikter från hela
Sektionen i frågan.

Tekla Darwén påpekade att datorsalar också används som
studieplatser, det måste åtgärdas att antalet studieplatser
inte minskas. Takla sade också att ett sätt att nå ut till
Sektionen för åsikter är att skicka ut ett formulär.

Joar Stephansson svarade att punkten om studieplatser
kommer att tas upp och att formulär är en möjlighet.

Björn Abrahamsson sade att det är så här som
universitetet agerar, det går snabbt. Björn anser att Joar
Stephansson är en bra representation för Sektionen och
dess åsikt som ordförande och att det är bättre att ett
gemensamt dokument från alla studentorganisationer i
byggnaden (W, K, KERUB och Luna) med mindre
inverkan från gemene student än var sitt dokument med
stort underlag från sektionsmedlemmarna.

Witko Tamm påpekade att man kan använda Sektionens
informationskanaler för att samla in Sektionens åsikt i
frågan.

§ 18. Meddelanden Mötet sjöng HT-visan:
För nu klubban mot ditt bord,
Tjofaderittan HT!
Annars får vi inget gjort
Tjofadderittan HT!
Medlemmarna diskuterar
tjafsar, yrkar, mötet skenar
HT (Hej!) HT (Hej!)
Tjofaderittan HT!
Jag på HT suttit kvar
Tjofaderittan HT!
Ej nån energi finns kvar
Tjofaderittan HT!
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Jag är tappad bakom flötet
Springer fort som fan från mötet
HT (Hej!) HT (Hej!)
Tjofaderittan HT!

§ 19. TFMA Kemi- och Biotekniksektionens Talman Daniel Nilsson
förklarade Sektionens Första Höstterminsmöte 2023
avslutat klocka 21.09 tisdagen den 10:e oktober.
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Informationspunkt från K på Science 

Village 

Höstterminsmöte 2, 2023 
   

 

 

 

Bakgrund 

I våras diskuterade LTH en del kring hur våra framtida lokaler på Science Village kommer se ut, samt hur 

de berörda institutionernas verksamhet kommer se ut i samband med flytten. Det hölls en del möten där 

det diskuterades fram en prioriteringsordning för saker som studieplatser, allmänna utrymmen och 

studentlokaler. Det verkar i dagsläget föras strategiska diskussioner inom institutionerna och LTH under 

hösten, men inte mycket som har involverat studentfrågor. 

 

 

Filsan Faarax, Styrelseledamot med Utbildningsansvar

Lund, 13 november 2023 

 



 KEMI- OCH BIOTEKNIKSEKTIONEN samt W-SEKTIONEN 
 inom TEKNOLOGKÅREN VID LUNDS TEKNISKA HÖGSKOLA  
 KERUB under LUNA 
 Åsiktsdokument angående uppsägning av KC:F och KC:G 
 Lund, 2023-10-17 

 Ställningstagande 

 Fredagen den 6/10-2023 informerades studenterna på K-sektionen, W-sektionen och KERUB 
 om att Husstyrelsen på Kemicentrum ålagts att bereda ett beslut om lokaler. Kortfattat innebar 
 förslaget att säga upp hyran av salarna KC:F och KC:G, och i samband med detta renovera 
 och förnya datorsalar. Det här dokumentet sammanfattar K- och W-sektionens samt KERUBs 
 (som hädanefter refereras till som Sektionerna) åsikter i frågan. 

 Överlag så ser Sektionerna positivt på att se över hur lokalerna som nu är datorsalar bättre kan 
 nyttjas för undervisning och studier. Dessa salar innehåller få studieplatser, och är därtill svåra 
 att använda i undervisningssyfte. Förslaget om att skapa ytterligare en datorsal enligt 
 Pt-konceptet och nyttja de övriga datorsalarna på andra sätt är därför mycket välkommet. 

 Gällande uppsägning av KC:F och KC:G har Sektionerna två huvudsakliga farhågor: 
 1.  Att den föreläsningsbaserade undervisningen som idag dominerar utbildningarna på 

 Sektionerna kommer påverkas negativt av ändringen. 
 2.  Att antalet studieplatser på Kemicentrum reduceras, och att Sektionernas medlemmar 

 därmed får sämre tillgänglighet till högkvalitativa studieplatser. 

 I dagsläget består i princip alla kurser som läses inom programmen på Sektionerna av ett stort 
 antal föreläsningar. Kvaliteten på dessa är alltså absolut vital för kvaliteten på undervisningen 
 som bedrivs på Kemicentrum, och Sektionerna bedömer att föreläsningarna kommer att 
 försämras till följd av förslaget. Seminarierum kan inte likställas med föreläsningssalar till 
 följd av en mängd faktorer. Ett axplock av anledningarna är till exempel att föreläsningssalar 
 sluttar, har mer plats för tavlor och dessutom bättre akustik. Detta möjliggör bättre kontakt 
 mellan student och föreläsare och tavlorna i salarna syns bättre för studenter. Att flytta 
 föreläsningar från salar specifikt gjorda för ändamålet kommer alltså innebära att studenter 
 har svårare att se presentationer, höra föreläsarna, och interagera med dem. Skillnaden i hur 
 salarna är byggda innebär också att seminarierum inte kan inredas på ett sätt som gör att de 
 passar lika bra för föreläsningar som en föreläsningssal gör. 

 Sektionerna vill även påpeka att det är viktigt att det finns en tydlig plan för hur 
 undervisningen ska skötas under tiden som eventuell ombyggnad sker. Förslaget nämner 
 möjliga planer på att flytta viss undervisning till Biologihuset, vilket hade fungerat som 
 korttidslösning, men Sektionerna vill understryka att de främst har möjlighet att påverka sin 
 arbetsmiljö på Kemicentrum, genom exempelvis HMS-kommitén och Husstyrelsen, och att 
 det därför är fördelaktigt att sektionsmedlemmarna har merparten av sin undervisning där. 
 Därför är det också avgörande huruvida lärarna kan tänka sig undervisa i de nya 
 seminariesalarna. 

 Att reducera antalet studieplatser på Kemicentrum anser Sektionerna därtill är ytterst 
 problematiskt. Antalet studenter på Kemicentrum kommer att öka, exempelvis då 
 W-sektionen blivit tilldelad ett nytt civilingenjörsprogram, och god tillgång till högkvalitativa 
 studieplatser är ytterst viktigt för studenternas studier och välmående. Sektionerna anser att en 
 utförlig undersökning av hur tillgången till studieplatser påverkas av förslaget bör göras, så att 
 den faktorn kan vägas med vid ett beslut. Värt att notera är även att kvaliteten på platserna 
 också behöver tas hänsyn till, med studenternas arbetsmiljö i åtanke. Detta både gällande 
 förtätning av befintliga studieplatser, och eventuellt skapande av nya. En riskbedömning 
 enligt AFS 2001:1 §8 måste genomföras. 



 Aspekter att ta i beaktande vid planläggning 

 Även om undervisningen i de eventuella nybyggda seminariesalarna aldrig helt skulle kunna 
 likställas med den i de befintliga hörsalarna, anser Sektionerna att det finns ett flertal aspekter 
 vid planläggningen av salarna som hade förbättrat utbildningskvaliteten om de tas i beaktning. 

 -  Det måste säkerställas att både  tavelyta och projektorduk  är av tillräcklig storlek 
 för att samtliga i salen ska kunna se väl. Griffeltavla och projektor bör dessutom kunna 
 användas samtidigt. 

 -  Då takhöjden i seminariesalarna inte möjliggör en sluttande placering måste 
 möbleringen vara sådan att den  förebygger att studenter  blockerar varandras sikt  . 
 Detta skulle exempelvis kunna lösas genom möblering av olika höjder. 

 -  Akustiken  i befintliga seminariesalar är i dagsläget  ofta inte tillräcklig för att 
 föreläsaren ska höras tydligt, vilket bör tas i beaktande när de nya salarna utformas. I 
 befintliga hörsalar kan föreläsaren nyttja ett headset kopplat till ljudanläggningen, en 
 sådan lösning på problemet är dock inte att föredra då ljudkvalitén oftast är bristande. 

 -  Föreläsarens synlighet  försvåras när möjligheten till  sluttande hörsal försvinner. 
 Synligheten bör därför underlättas av exempelvis en upphöjning eller ett podium där 
 föreläsaren kan stå. 

 -  Studenterna antecknar i stor utsträckning på sina datorer, vilket kräver  god tillgång till 
 eluttag  vid åhörarplatserna. Dessa kan möjligtvis  hänga från taket. 

 -  De befintliga hörsalarna har gott ljusinsläpp, vilket har stor positiv effekt på 
 energinivån i salen. Möjligheten till  dagsljusinsläpp  i nya salarna bör därför ses över. 

 -  Hörsalarnas takhöjd och storlek möjliggör bättre  luftkvalitet.  Det är av stor vikt att 
 luftkvaliteten är god i de nya seminarierummen trots låg takhöjd. 

 -  Goda avhängningsmöjligheter  bör erbjudas för att maximera  utrymmet vid 
 åhörarplatserna. 

 Vidare är det Sektionernas åsikt gällande studieplatser att en förtätning av korridorer och 
 utrymmen där studieplatser redan finns riskerar att leda till en sämre kvalitet på platserna. 
 Detta exempelvis till följd av ökad ljudnivå och minskad tillgång till eluttag. Sektionerna 
 anser därför att följande bör beaktas i planeringen: 

 -  Studieplatserna måste vara  tillräckliga i antal  för  att samtliga studenter som tillhör 
 Sektionerna och vill studera på Kemicentrum ska ha möjlighet att göra det. 

 -  Eluttag  måste finnas i stor kvantitet och nära anknytning  till studieplatserna. 
 -  Möjlighet till  avskärmning  gör platserna mer yteffektiva.  Fler än en studentgrupp per 

 seminarierum är ofta inte möjligt utan avskärmning. 
 -  Studieplatserna bör placeras där möjlighet till  dagsljusinsläpp  finns. 
 -  Studieplatsernas art bör variera  . Både platser för  grupper och enskilda studenter. 

 Såväl tysta som sociala platser bör erbjudas. 
 -  Förtätningen av befintliga studieplatser resulterar i en ökad  ljudnivå  , vilket eventuellt 

 kan motverkas genom bättre avskärmning. 

 _____________________  _____________________  _____________________ 

 Joar Stephansson 
 Ordförande K-sektionen 2023 
 för Styrelsen och SrBK 

 Ebba Ljunggren 
 Ordförande W-sektionen 2023 
 för Styrelsen och SRW 

 Ebba Jönsson 
 Ordförande KERUB 2023/24 
 för Styrelsen och SrNfak 
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Proposition angående 
Rambudget 

Verksamhetsåret 2024 

Höstterminsmöte 2, 2023 

Bakgrund  
Året har varit intensivt ekonomiskt och en revidering av förra rambudgeten 2023 gjordes på    

Sektionens första Höstterminsmöte för att spegla detta. Nedan redogörs de stora ändringarna: 

- Mässutskottet har uppgett ett rekordstort preliminärt resultat som måste fördelas. Alla 

utskott uppfyller redan sina åligganden så ökningen av KULA kommer gynna sektionen 

indirekt genom fonder och utökning av kassan. Om KULA inte uppfyller förväntningarna så 

kan en revidering enkelt göras med en minskning i resultatet. 

- Fermenteringsutskottet har kommit igång och uppstartskostnaderna är förbi. Vi sänker 

därmed deras budget, stora inköp kan göras från fonder. 

- Kommando Guls budget höjs för att göra plats för små färginköp över året. Vårt tidigare 

färgavtal är borta och ett nytt har inte skrivits under än. Till Nollningen köptes det in mycket 

färg som Sektionen ska klara sig på tills ett nytt avtal är på plats. 

- Studierådet fick CEQ-intäkterna tillbakaflyttade, ersättningsmodellen ändrades under året 

och intäkterna minskades till 13 300 kr. För att göra samma jobb som innan utökas deras 

tillgång till sektionens medel. 

- Styrelsen tog under året upp Sektionens alla ekonomiska avgifter och tryckkostnader. Med 

tillägg av det första Storskiphtet sen pandemin i början av året så kapades Styrelsens 

disponibla budgetpost. Ändringen är tänkt att återinföra denna med råge och ge rum till 

Styrelsen att forma budgeten utöver det som måste inkluderas. 

- Utjämnat Resultat: Både fonder och kassan minskar ständigt i värde på grund av inflation. 

Vi hänvisar även till kapitel 10 Fonder i Reglementet där det står  “Om saldot på Sektionens 

bankkonto under verksamhetsårets någon dag är mindre än en tredjedel av omsättningen från 

föregående år bör ytterligare avsättningar hållas låga.” Med en omsättning på 3 Mkr i år 

uppgår detta saldo till 1 Mkr, Ett vanligt saldo på kontot brukar variera runt 300 tkr. 

 

Utskott  Budget 2023 Reviderad 
Budget 2023 

Budget 2024 Förklaring till ändring 

Alumniutskottet  
- 14 000 kr -14 000 kr -14 000 kr  

Ceremoniutskottet  
- 6 000 kr - 6 000 kr -6 000 kr  

Cyberutskottet  

- 14 000 kr - 14 000 kr -14 000 kr  
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Fermenteringsutskott
et 

- 15 000 kr - 15 000 kr  - 10 000 kr 

Mycket 

uppstartskostnader, bör stå 

sig bättre nästa år.  

Idrottsutskottet  
- 13 000 kr - 13 000 kr - 13 000 kr  

 Informationsutskottet  
- 11 000 kr - 11 000 kr - 11 000 kr  

Kafémästeriet  

+ 25 000 kr + 25 000 kr + 25 000 kr  

Kommando Gul  

- 8 000 kr - 8 000 kr - 12 000 kr 

Färginköp, ska täcka ett år 

men helst inte mer.  

Mässutskottet  

+ 200 000 kr + 200 000 kr + 400 000 kr 

Stor ökning av MU23, som 

sätter resultatet till nästa år. 

Näringslivsutskottet  
+ 135 000 kr +135 000 kr +135 000 kr  

pHøset  
- 100 000 kr -100 000 kr - 115 000 kr 

Vi ser gärna att pHøset tar 
alla matkostnader lv0  

Prylmästeriet  

+ 15 000 kr + 35 000 kr +20 000 

Mer försäljnings-, 

uthyrnings- och 

lokalintäkter. 

Sexmästeriet  
+ 20 000 kr + 20 000 kr +20 000  

Pubmästeriet 
+ 20 000 kr + 20 000 kr +20 000  

Skyddsutskottet  

- 3 500 kr - 3 500 kr - 5 000 kr 

Tillskott av VM, har 

saknats lite pengar under 

året. 

Studiemästeriet  

- 20 000 kr - 16 000 kr - 16 000 kr 

Med ett aktivt SM under 

året har enbart 16 av 20 

gått åt.  

Studierådet  

- 14 000 kr - kr - 2 000 kr 

Får CEQ oavkortat, men 

använder sina pengar. 

CEQ ligger på 13 300kr.  

Styrelsen  

- 150 000 kr - 188 000 kr - 200 000 kr 

Effektivt sätt en höjning på 

42 000 som går till 

styrdisponibelt. Tanken är 

att inte återinföra 
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fikabudget,  och att köra 

ett tack i slutet av året.  

Valberedningen  
- 1 500 kr - 1 500 kr - 2 000 kr  

Övriga funktionärer 
- kr - kr - kr  

Bioteknikansvariga  
- kr - kr - kr  

NKK-ansvariga 
- kr - kr - kr  

Summa  
Årets resultat + 45 000 kr + 45 000 kr + 200 000 kr  

Fondavsättningar 

- 45 000 kr - 45 000 kr - 100 000 kr 

Till K@SV och att fylla på 

fonder som gått back i 

flera år.  

Summa  
Utjämnat 
verksamhetsresultat  - kr - kr + 100 000 kr 

Ökning av MUs resultat 

används till att stabilisera 

sektionens kassalikviditet. 

 

Klausuler: 

● Pengar till funktionärsglädje tas ur Styrelsens budget. Styrelsen får max gå 360 kr back 

per ordinarie funktionär för funktionärsglädje. 

● En maxsumma på 850 kr per pHøs till klädsel bekostas av pHøsets summa från  

rambudgeten (se ovan). Ifall kostnaden överskrider dessa 850 kr måste resterande  pengar 

tas från sponsintäkter inom pHøset.   

● En maxsumma på 400 kr per funktionär till klädsel kan bekostas av Sexmästeriets, 

Pubmästeriets, Näringslivsutskottets och Mässutskottets respektive summa av rambudgeten 

(se ovan). 

● Styrelsen får max gå 30 000 kr back på Skiphteshelgen. 
● Pengar till övriga funktionärer tas från Styrelsens budget 
● Projektfunktionärer och periodiserade funktionärer äskar ur projektfonden 

 
 
 
Yrkande  

Med ovanstående bakgrund yrkar motionärerna  

att  

anta Rambudgeten för Kemi- och Biotekniksektionen verksamhetsåret 2024. 

 

 
Styrelsen 2023 via:  Joar Stephansson, Ordförande 2023 & Karl Ekberg, Kassör 2023

Lund, 3 november 2023 
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Proposition angående att göra Sophie 

Manner till Hedersmedlem  

Höstterminsmöte 2, 2023 
   

 

 

 

Sammanfattning 

Som tack för fyra år av gediget arbete för Sektionen som Inspector vill vi i Styrelsen göra Sophie 

Manner till Hedersmedlem av Sektionen. Hon har varit ett otroligt stöd för Sektionen, inte minst 

under de tuffa pandemiåren, och som pricken över i är hon dessutom Studierektor på Kemiska 

Institutionen där hon outtröttligt verkat för oss studenter under många år. 

 

Bakgrund 

Vi önskar visa Sektionens eviga tacksamhet till Sophie genom att skriva in henne till listan i 

Reglementet med Hedersmedlemmar. Sektionen hade inte varit densamma utan hennes stöd, och 

det känns tryggt att veta att hennes otroliga energi kommer fortsätta gagna studenter genom 

hennes fortsatta arbete som Studierektor. För att citera en familjär röst från Kemicentrum så sade 

Ulf Ellervik när Sophie valdes till Inspector att: “Ta väl hand om henne, utan henne hade hela 

bygget rasat”. I efterhand vet vi såklart att det är Sophie som tagit väl hand om oss, och vi 

hoppas att hon är stolt över sin insats.  

 

Motivationen vi önskar lägga in i Reglementet lyder: 

“Sophie har under sina år som Inspector varit ett fantastiskt stöd för Sektionen, 

och det har varit tryggt att veta om att hennes dörr alltid stått öppen för oss. 

Hennes vägledning har varit en av få ljuspunkter för Sektionen under mörka 

pandemiår. Som studierektor på Kemiska Institutionen har hon därtill utfört ett 

otroligt arbete för oss som studenter här på Kemicentrum. Sophies exoterma natur 

har hållt Sektionens glöd vid liv, och nu flammar den som aldrig förr.”  

Yrkande 

Med ovanstående bakgrund yrkar motionärerna   

 

att           I Reglementet §11.1 Sektionens Hedersmedlemmar lägga till:  

 

Sophie Manner, utsedd måndagen den 20 november 2023 med motiveringen:  

“Sophie har under sina år som Inspector varit ett fantastiskt stöd för Sektionen, 

och det har varit tryggt att veta om att hennes dörr alltid stått öppen för oss. 

Hennes vägledning har varit en av få ljuspunkter för Sektionen under mörka 

pandemiår. Som studierektor på Kemiska Institutionen har hon därtill utfört ett 

otroligt arbete för oss som studenter här på Kemicentrum. Sophies exoterma natur 

har hållt Sektionens glöd vid liv, och nu flammar den som aldrig förr.”  
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Styrelsen 2023 via Joar Stephansson, Ordförande 2023 

Norrköping, 2 november 2023 
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 Valberedningens nomineringar för Kemi- och 

Biotekniksektionens ordinarie funktionärer för 

verksamhetsåret 2024   
 

Höstterminsmöte 2, 2023 

 
      

Inspector  

Inpector - Jenny Schelin  

  

Styrelsen:  Klass 

Ordförande - Stina Regnér K3 

Vice Ordförande - Elsa Persson Skansjö B3 

Sekreterare - Irma Håkansson K2 

Kassör - Belinda Vedlugaite B3 

Styrelseledamot med Eventansvar - Eric Bratt K3 

Styrelseledamot med Fritidsansvar - Alexander Hagert de Leeuw K4 

Styrelseledamot med PR-ansvar - Vakant - 

Styrelseledamot med Utbildningsansvar - Emma Öjstedt B3 

  

Utskottsledare:  Klass 

Alumnimästare - Johanna Arnlund  B4 

Ceremonimästare - Vakant - 

Cybermästare - Vakant - 

Ferminator - Hannes Chalfork B3 

Idrottsmästare - Erland Myrberg B1 

Informationsmästare - Vakant - 

Kafémästare - Linn Sandblom B1 

Gulfader - Emmanuel Edvardsson K2 

Mässansvarig - Lycke Rosenblad B1 

Näringslivsansvarig - Celina Johannsen B2 

ØverpHøs - Erik Brahemark Danielsen K1 

Prylmästare - Vakant - 

Pubmästare - Filippa Grafström B2 

Sexmästare - Clara Andretsky B2 

Skyddsmästare - Vakant - 

Studiemästare - Hjalmar Nilsson B1 

Studierådsordförande - Oskar Sjökvist B1 

Valberedningens Ordförande - Vakant - 

  

Studierådet, SrBK: Klass 

Studierådsordförande - Oskar Sjökvist B1 
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Vice Studierådsordförande - Vakant - 

Studierådsledamot -Grundblocksnivå - Annie Ottosson K3 

Studierådsledamot -Grundblocksnivå - Vakant - 

Studierådsledamot -Grundblocksnivå - Vakant - 

Studierådsledamot -Specialiseringsnivå  - Anna Freiberg K3 

Studierådsledamot -Specialiseringsnivå  - Ylva Johansson B3 

Studierådsledamot -Specialiseringsnivå  - Vakant - 

Studierådsledamot -Livsmedelsteknik  - Vakant - 

Studierådsledamot -Livsmedelsteknik  - Vakant - 

  

Alumniutskottet, AU: Klass 
Alumnimästare -  Johanna Arnlund B4 

Alumnikontakt - Nils Brakebusch K4 

Alumnikontakt -  Vakant - 

Mentorskapskontakt - Vakant - 

Mentorskapskontakt - Vakant - 
  
Ceremoniutskottet, CermU: Klass 

Ceremonimästare - Vakant - 

Fanbärare -  Thilda Qvist  K4 

Ceremonijon årskurs 1 - Vakant - 

Ceremonijon årskurs 2 - Isak Thorén B2 

Ceremonijon årskurs 3 -Vakant - 

Ceremonijon årskurs 4 -Vakant - 

Ceremonijon årskurs 5 -Vakant - 

  

Cyberutskottet, CybU: Klass 

Cybermästare - Vakant - 

Webmaster - Vakant - 

Webmaster - Vakant - 

Photograph - Gustav Erlandsson  K1 

Photograph - Vakant - 

Photograph - Vakant - 

Photograph - Vakant - 

Regisseur - Vakant - 

Cyberjon - Linnea Olsson B2 

Cyberjon - Vakant - 

  

Fermenteringsutskottet, FermU: Klass 

Ferminator - Hannes Chalfork B3 

Mikrob - Patrik Hains B4 

Mikrob - Miloslav Reinsch K4 

Mikrob - Ida Karlsson K3 

Mikrob - Ingrid Wirén B2 

Mikrob - Svante Wiktorsson K2 

Mikrob - My Pohl K2 
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Mikrob - Linn Sandblom B1 

  

Idrottsutskottet, IdrU: Klass 

Idrottsmästare - Erland Myrberg B1 

Vice Idrottsmästare - Marta Rozwens K2 

Idrottsjon - Sofia Hansson B1 

Idrottsjon - Freja Malmqvist Werker K1 

Idrottsjon - Simon Liljedahl K1 

Tandemansvarig - Olivia Havluciyan  B3 

Tandemansvarig - Vakant - 

  
Informationsutskottet, InfU: Klass 

Informationsmästare - Vakant - 

Redacteur -Vakant - 

Redacteur - Vakant - 

Da Vinci - Thilda Qvist K4 

Da Vinci - Gustav Erlandsson K1 

Journalist - Ylva Johansson B3 

Journalist - My Pohl K2 

Journalist -  Andreas Wallén B2 

Journalist - Julia Truong K2 

Journalist - Vakant - 

  
Kafémästeriet, KM: Klass 

Kafémästare - Linn Sandblom B1 

Vice Kafémästare - Hugo Nicander K2 

Kaféjon - Agnes Sjögren K2 

Kaféjon - Maria Nilsson B1 

Kaféjon - Thea Johannesson B1 

Kaféjon - Vera Panicheva Söderholm K1 

Kaféjon - Greta Pellnor K1 

Kaféjon - Agnes Frimannsson K1 

Kaféjon - Matilda Johnsson K1 

Kaféjon - Thea Kindblom K1 

Bakis - Anna Persson B2 

Bakis - Isabelle Eklöf B2 

   

Kommando Gul, KG: Klass 

Gulfader - Emmanuel Edvardsson K2 

Obligatorieförman - Agnes Hedquist K4 

Sångarstridsöverste - Lukas Kirkegaard B1 

Kommando Gul-jon - Caspar Juliusson B2 

Kommando Gul-jon - Gina Jörgensen B2 

Kommando Gul-jon - Sofia Bengtsson K2 

Kommando Gul-jon - Maja Cavric B1 

Kommando Gul-jon - Clara Löwenadler B1 



 
 

Höstterminsmöte 2 
2023-11-20/22/23 – Bilaga 6 (4) 

 

Kommando Gul-jon - Linnéa Ahola K1 

  
Mässutskottet, MU: Klass 

Mässansvarig -  Lycke Rosenblad B1 

Logistikansvarig - Vakant - 

Marknadsföringsansvarig - Vakant - 

Mässkontakt - Patrik Hains B4 

Mässkontakt - Vakant - 

Mässkontakt - Vakant - 

Mässkontakt -  Vakant - 

Mässkontakt -  Vakant - 

Mässkontakt - Vakant - 

  
Näringslivsutskottet, NU: Klass 

Näringslivsansvarig - Celina Johannsen B2 

Vice Näringslivsansvarig - Paula Ericson B2 

Näringslivskontakt - Måns Ängquist B2 

Näringslivskontakt - Amanda Fransson B2 

Näringslivskontakt - Sofia Hansson B1 

Näringslivskontakt - Vakant - 

Näringslivskontakt - Vakant - 

Näringslivskontakt - Vakant - 

  
pHøset: Klass 

ØverpHøs - Erik Brahemark Danielsen K1 

pHøs - Miriam Mahmood  K4 

pHøs - Elias Gullberg B4 

pHøs - Annie Ottosson K3 

pHøs - Amanda Fransson B2 

pHøs - Nova Cairns B1 

pHøs - Axel Kinch  B1 

  
Prylmästeriet, PM: Klass 

Prylmästare - Vakant - 

Vice Prylmästare - Hanna Isaksson K2 

Pryljon - Linnea Olsson B2 

Pryljon - Matilda Johnsson K1 

Pryljon - Maja Ottosson K1 

  

Pubmästeriet: Klass 

Pubmästare - Filippa Grafström B2 

Vice Pubmästare - Tilde Engholm B2 

Pubadix - Mattias Eineving B2 

Pubadix - Svante Wiktorsson K2 

Pubadix -  David Csajbok Johansson B1 

Pubadix -  Maria Nilsson B1 
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Pubadix -  Agnes Frimannsson K1 

  
Sexmästeriet, 6M: Klass 

Sexmästare - Clara Andretsky B2 

Vice Sexmästare - Emil Cronvall K2 

Barmästare - Ingrid Wienberg B2 

Barmästare - Oscar Petrini K2 

Hovmästare - Natalie Nilgert Persson B2 

Hovmästare - Cornelia Hinnerson B1 

Köksmästare - Elvira Taberman B2 

Köksmästare - Alessandra Pålsson B1 

Troubadix - Astrid Leffler K2 

Troubadix - Viking Norrby B1 

Sexmästerijon - Julia Hult B1 

Sexmästerijon - Isabel de Verdier  B1 

Sexmästerijon - Ebba Catoni B1 

Sexmästerijon - Felix Ahlbom B1 

Sexmästerijon - Måns Lundén  B1 

Sexmästerijon - Erland Myrberg B1 

Sexmästerijon - Thea Johannesson B1 

Sexmästerijon - Hjalmar Nilsson  B1 

Sexmästerijon - Ruben Larsson K1 

Sexmästerijon - Alma Fahlroth K1 

  

Skyddsutskottet, SU: Klass 

Skyddsmästare - Vakant - 

Miljösamordnare - Alexander Hagert de Leeuw K4 

Miljösamordnare - Vakant - 

Studerandeskyddsombud med Likabehandlingsansvar - Nina Egeler B5 

Studerandeskyddsombud med Likabehandlingsansvar - David Alderbrink K1 

Studerandeskyddsombud med Fysiskt ansvar - Vakant - 

Världsmästare - Vakant - 

Världsmästare - Vakant - 

  

Studiemästeriet, SM: Klass 

Studiemästare - Hjalmar Nilsson B1 

Evenemangsansvarig - Monica Fürnsinn B4 

Evenemangsansvarig - Vakant - 

Studiejon -  Alice Gunnarsson K3 

Studiejon - Evelina Johnsson K3 

Studiejon - Linnea Olsson B2 

   
Valberedningen, ValB: Klass 

Valberedningens Ordförande - Vakant - 

Valberedningsledamot - Ellinor Andersson K4 

Valberedningsledamot - Björn Abrahamsson B4 
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Valberedningsledamot - Linnéa Alexandersson B3 

Valberedningsledamot - Isak Thorén B2 

Valberedningsledamot - Hanna Isaksson K2 

Valberedningsledamot - Tekla Darwén K1 

Valberedningsledamot - Wilma From K1 

Valberedningsledamot - Linn Ramberg B1 

Valberedningsledamot - Vakant - 

Valberedningsledamot - Vakant - 

Valberedningsledamot - Vakant - 

 
Övriga funktionärer: Klass 

Bioteknikansvarig - Nellie Messering B3 

Bioteknikansvarig - Agnes Wallin B2 

Revisor - Björn Abrahamsson B4 

Revisor - Vakant - 

Ledamot till TLTHs valnämnd - Vakant - 
Ledamot i arbetsgruppen K på Science Village (Höst) - Isak Thorén B2 

Talman - Björn Abrahamsson B4 

Her Tech Future-ansvarig - Vakant - 

Her Tech Future-ansvarig - Vakant - 

Sektionskock - Hanna Bäckman B2 

Sektionskock - Anna Persson B2 

Sektionskock - Emma Sandén B2 

Sektionskock - Agnes Wallin B2 

Vice Sekreterare - Vakant - 

Vice Sekreterare - Vakant - 
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KEMI- OCH BIOTEKNIKSEKTIONEN

Inom Teknologkåren vid LTH

Beslutsuppföljning – från Höstterminsmöte 1 2023

Punkt Vad beslutades? När beslutades
det?

Vem/vilka uppdrogs
att utföra beslutet?

När ska det
rapporteras?

§ 1
Motion angående uppstartande av

Pengautskottet PengU gick
igenom för första gången

Höstterminsmöte
1 2023

- Slutgiltig röstning om
motionen ska ske på
Vårtterminsmötet

2024
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Valberedningens nomineringar för Kemi- och
Biotekniksektionens ordinarie funktionärer för

verksamhetsåret 2024

Höstterminsmöte 2, 2023

Inspector
Inspector - Jenny Schelin

Styrelsen: Klass
Ordförande - Stina Regnér K3
Vice Ordförande - Elsa Persson Skansjö B3
Sekreterare - Irma Håkansson K2
Kassör - Belinda Vedlugaite B3
Styrelseledamot med Eventansvar - Eric Bratt K3
Styrelseledamot med Fritidsansvar - Alexander Hagert de Leeuw K4
Styrelseledamot med PR-ansvar - Vakant
Motkandidatur - Agnes Sjögren

-

Styrelseledamot med Utbildningsansvar - Emma Öjstedt B3

Utskottsledare: Klass
Alumnimästare - Johanna Arnlund B4
Ceremonimästare - Vakant
Motkandidatur - Belinda Vedlugaite

-

Cybermästare - Vakant -
Ferminator - Hannes Chalfork B3
Idrottsmästare - Erland Myrberg B1
Informationsmästare - Vakant -
Kafémästare - Linn Sandblom B1
Gulfader - Emmanuel Edvardsson K2
Mässansvarig - Lycke Rosenblad B1
Näringslivsansvarig - Celina Johannsen B2
ØverpHøs - Erik Brahemark Danielsen K1
Prylmästare - Vakant
Motkandidatur - Linnea Olsson

-

Pubmästare - Filippa Grafström B2
Sexmästare - Clara Andretsky
Motkandidatur - Emil Cronvall

B2

Skyddsmästare - Vakant
Motkandidatur - Olle Almqvist

-

Studiemästare - Hjalmar Nilsson B1
Studierådsordförande - Oskar Sjökvist B1
Valberedningens Ordförande - Vakant -
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Motkandidatur - Filsan Faarax

Studierådet, SrBK: Klass
Studierådsordförande - Oskar Sjökvist B1
Vice Studierådsordförande - Vakant
Motkandidatur - Alice Gunnarsson

-

Studierådsledamot -Grundblocksnivå - Annie Ottosson K3
Studierådsledamot -Grundblocksnivå - Vakant -
Studierådsledamot -Grundblocksnivå - Vakant -
Studierådsledamot -Specialiseringsnivå - Anna Freiberg K3
Studierådsledamot -Specialiseringsnivå - Ylva Johansson B3
Studierådsledamot -Specialiseringsnivå - Vakant -
Studierådsledamot -Livsmedelsteknik - Vakant -
Studierådsledamot -Livsmedelsteknik - Vakant
Motkandidatur - Namfa Pansawang

-

Alumniutskottet, AU: Klass
Alumnimästare - Johanna Arnlund B4
Alumnikontakt - Nils Brakebusch K4
Alumnikontakt - Vakant -
Motkandidatur - Bright Ankomah Osei
Mentorskapskontakt - Vakant -
Mentorskapskontakt - Vakant
Motkandidatur - Erik Fajersson, Axel Brady Emanuelsson

-

Ceremoniutskottet, CermU: Klass
Ceremonimästare - Vakant
Motkandidatur - Belinda Vedlugaite

-

Fanbärare - Thilda Qvist K4
Ceremonijon årskurs 1 - Vakant
Motkandidatur - Julia Hult

-

Ceremonijon årskurs 2 - Isak Thorén B2
Ceremonijon årskurs 3 - Vakant
Motkandidatur - Linnéa Alexandersson

-

Ceremonijon årskurs 4 - Vakant
Motkandidatur - Julia Nydemark

-

Ceremonijon årskurs 5 - Vakant
Motkandidatur - Magnus Blix

-

Ceremonijon internationell - Vakant -

Cyberutskottet, CybU: Klass
Cybermästare - Vakant -
Webmaster - Vakant -
Webmaster - Vakant -
Photograph - Gustav Erlandsson K1
Photograph - Vakant -
Photograph - Vakant -
Photograph - Vakant -
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Regisseur - Vakant -
Cyberjon - Linnea Olsson B2
Cyberjon - Vakant -
Motkandidatur - Kenny Wong

Fermenteringsutskottet, FermU: Klass
Ferminator - Hannes Chalfork B3
Mikrob - Patrik Hains B4
Mikrob - Miloslav Reinsch K4
Mikrob - Ida Karlsson K3
Mikrob - Ingrid Wirén B2
Mikrob - Svante Wiktorsson K2
Mikrob - My Pohl K2
Mikrob - Linn Sandblom B1
Motkandidatur - Theo Ask

Idrottsutskottet, IdrU: Klass
Idrottsmästare - Erland Myrberg B1
Vice Idrottsmästare - Marta Rozwens
Motkandidatur - Lovisa Pflanzl

K2

Idrottsjon - Sofia Hansson B1
Idrottsjon - Freja Malmqvist Werker K1
Idrottsjon - Simon Liljedahl K1
Tandemansvarig - Olivia Havluciyan B3
Tandemansvarig - Vakant -
Motkandidatur - Natalie Westin

Informationsutskottet, InfU: Klass
Informationsmästare - Vakant -
Redacteur -Vakant -
Redacteur - Vakant -
Motkandidatur - Laura Senja
Da Vinci - Thilda Qvist K4
Da Vinci - Gustav Erlandsson
Motkandidatur - Mohita Misra

K1

Journalist - Ylva Johansson B3
Journalist - My Pohl K2
Journalist - Andreas Wallén B2
Journalist - Julia Truong K2
Journalist - Vakant
Motkandidatur - Laura Senja, Ingrid Wirén

-

Kafémästeriet, KM: Klass
Kafémästare - Linn Sandblom B1
Vice Kafémästare - Hugo Nicander K2
Kaféjon - Agnes Sjögren K2
Kaféjon - Maria Nilsson B1
Kaféjon - Thea Johannesson B1
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Kaféjon - Vera Panicheva Söderholm K1
Kaféjon - Greta Pellnor K1
Kaféjon - Agnes Frimannsson K1
Kaféjon - Matilda Johnsson K1
Kaféjon - Thea Kindblom K1
Bakis - Anna Persson B2
Bakis - Isabelle Eklöf
Motkandidatur - Eric Askling, Sara Fichtelius Boye

B2

Kommando Gul, KG: Klass
Gulfader - Emmanuel Edvardsson K2
Obligatorieförman - Agnes Hedquist K4
Sångarstridsöverste - Lukas Kirkegaard B1
Kommando Gul-jon - Caspar Juliusson B2
Kommando Gul-jon - Gina Jörgensen B2
Kommando Gul-jon - Sofia Bengtsson K2
Kommando Gul-jon - Maja Cavric B1
Kommando Gul-jon - Clara Löwenadler B1
Kommando Gul-jon - Linnéa Ahola K1
Motkandidatur - Dikte Lagergren

Mässutskottet, MU: Klass
Mässansvarig - Lycke Rosenblad B1
Logistikansvarig - Vakant
Motkandidatur - Vilma Norman

-

Marknadsföringsansvarig - Vakant
Motkandidatur - Matilda Borga

-

Mässkontakt - Patrik Hains B4
Mässkontakt - Vakant -
Mässkontakt - Vakant -
Mässkontakt - Vakant -
Mässkontakt - Vakant -
Mässkontakt - Vakant -
Motkandidatur - Thea Kindblom, Nina Diederich, Anna Magnone, Sofia Lindström,
Miloslav Reinsch

Näringslivsutskottet, NU: Klass
Näringslivsansvarig - Celina Johannsen B2
Vice Näringslivsansvarig - Paula Ericson B2
Näringslivskontakt - Måns Ängquist B2
Näringslivskontakt - Amanda Fransson B2
Näringslivskontakt - Sofia Hansson B1
Näringslivskontakt - Vakant -
Näringslivskontakt - Vakant -
Näringslivskontakt - Vakant -
Motkandidatur - Anna Falkland, Emelie Lovén, Märtha Edsberg, Elinore Lilja

pHøset: Klass
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ØverpHøs - Erik Brahemark Danielsen K1
pHøs - Miriam Mahmood K4
pHøs - Elias Gullberg B4
pHøs - Annie Ottosson K3
pHøs - Amanda Fransson B2
pHøs - Nova Cairns B1
pHøs - Axel Kinch B1
Motkandidatur - Maja Ottosson, Emelie Stenberg, Tekla Darwén

Prylmästeriet, PM: Klass
Prylmästare - Vakant
Motkandidatur - Linnea Olsson

-

Vice Prylmästare - Hanna Isaksson K2
Pryljon - Linnea Olsson B2
Pryljon - Matilda Johnsson K1
Pryljon - Maja Ottosson
Motkandidatur - Carl Graneskog

K1

Pubmästeriet: Klass
Pubmästare - Filippa Grafström B2
Vice Pubmästare - Tilde Engholm B2
Pubadix - Mattias Eineving B2
Pubadix - Svante Wiktorsson K2
Pubadix - David Csajbok Johansson B1
Pubadix - Maria Nilsson B1
Pubadix - Agnes Frimannsson K1
Motkandidatur - Esmeralda Wolrath

Sexmästeriet, 6M: Klass
Sexmästare - Clara Andretsky
Motkandidatur - Emil Cronvall

B2

Vice Sexmästare - Emil Cronvall K2
Barmästare - Ingrid Wienberg B2
Barmästare - Oscar Petrini K2
Motkandidatur - Nova Cairns
Hovmästare - Natalie Nilgert Persson B2
Hovmästare - Cornelia Hinnerson B1
Motkandidatur - Ida Emanuelsson, Sofie Bjerkén
Köksmästare - Elvira Taberman B2
Köksmästare - Alessandra Pålsson B1
Motkandidatur - Måns Lundén
Troubadix - Astrid Leffler K2
Troubadix - Viking Norrby B1
Motkandidatur - Theo Areklätt
Sexmästerijon - Julia Hult B1
Sexmästerijon - Isabel de Verdier B1
Sexmästerijon - Ebba Catoni B1
Sexmästerijon - Felix Ahlbom B1
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Sexmästerijon - Måns Lundén B1
Sexmästerijon - Erland Myrberg B1
Sexmästerijon - Thea Johannesson B1
Sexmästerijon - Hjalmar Nilsson B1
Sexmästerijon - Ruben Larsson K1
Sexmästerijon - Alma Fahlroth K1
Motkandidatur - Jonas Walsh

Skyddsutskottet, SU: Klass
Skyddsmästare - Vakant
Motkandidatur - Olle Almqvist

-

Miljösamordnare - Alexander Hagert de Leeuw K4
Miljösamordnare - Vakant -
Studerandeskyddsombud med Likabehandlingsansvar - Nina Egeler B5
Studerandeskyddsombud med Likabehandlingsansvar - David Alderbrink K1
Studerandeskyddsombud med Fysiskt ansvar - Vakant
Motkandidatur - Fabian Morén

-

Världsmästare - Vakant -
Världsmästare - Vakant -

Studiemästeriet, SM: Klass
Studiemästare - Hjalmar Nilsson B1
Evenemangsansvarig - Monica Fürnsinn B4
Evenemangsansvarig - Vakant -
Studiejon - Alice Gunnarsson K3
Studiejon - Evelina Johnsson K3
Studiejon - Linnea Olsson
Motkandidatur - Douglas Collin

B2

Valberedningen, ValB: Klass
Valberedningens Ordförande - Vakant
Motkandidatur - Filsan Faarax

-

Valberedningsledamot - Ellinor Andersson K4
Valberedningsledamot - Björn Abrahamsson B4
Valberedningsledamot - Linnéa Alexandersson B3
Valberedningsledamot - Isak Thorén B2
Valberedningsledamot - Hanna Isaksson K2
Valberedningsledamot - Tekla Darwén K1
Valberedningsledamot - Wilma From K1
Valberedningsledamot - Linn Ramberg B1
Valberedningsledamot - Vakant -
Valberedningsledamot - Vakant -
Valberedningsledamot - Vakant -
Motkandidatur - Emmanuel Edvardsson, Emelie Stenberg, Sara Fichtelius Boye

Övriga funktionärer: Klass
Bioteknikansvarig - Nellie Messering B3
Bioteknikansvarig - Agnes Wallin B2
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Revisor - Björn Abrahamsson B4
Revisor - Vakant
Motkandidatur - Fredrik Olofsson

-

Ledamot till TLTHs valnämnd - Vakant -
Ledamot i arbetsgruppen K på Science Village (Höst) - Isak Thorén B2
Talman - Björn Abrahamsson B4
Her Tech Future-ansvarig - Vakant -
Her Tech Future-ansvarig - Vakant -
Motkandidatur - Filsan Faarax, Vilma U. Grender
Sektionskock - Hanna Bäckman B2
Sektionskock - Anna Persson B2
Sektionskock - Emma Sandén B2
Sektionskock - Agnes Wallin B2
Vice Sekreterare - Vakant -
Vice Sekreterare - Vakant -
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Närvarande Höstterminsmöte 2 2023

Höstterminsmöte 2, 2023

Följande Sektionsmedlemmar medverkade på mötet:

Annie Ottosson

Lycke Berling

Hanna Wallén

Anna Falkland

Evelina Johnsson

Emelie Stenberg

Jennie Bellner

Sofia Lindström

Thilda Qvist

Celina Johannsen

Isabel de Verdier

Alma Fahlroth

Linnea Johansson

Olivia Holmberg

Jonas Walch

Greta Pellnor

Mathilda Hultén

Björn Abrahamsson

Julia Wirehed

Maria Nilsson

Moa Sahlstedt

Witko Tamm

Filsan Faarax

Thea Johannesson

Felix Ahlbom

Axel Kinch

Viking Norrby

Ebba Catoni

Alessandra Pålsson

Julia Nydemark

Alice Gunnarsson

Emma Öjstedt

Theo Ask

Linn Sandblom

Cornelia Hinnerson

Stina Regnér

Ellen Jonsson

Ingrid Wienberg

Linnea Olsson

Tilde Engholm

Daria Martynova

Ida Näslund

Emmanuel Edvardsson

Hampus Månsson

Tekla Darwén

Sofia Hansson

Agnes Frimannsson

Eric Askling

Erik Brahemark
Danielsen

Amanda Fransson

Anna Persson

Emma Sandén

Theo Areklätt

Maja Ottosson

David Alderbrink

Lycke Rosenblad

Simon Liljedahl

Lukas Kirkegaard

Paula Ericson

Linn Ramberg

Miriam Mahmood

Nathalie Nilgert Persson

Ludwig Welander

Agnes Andersson

Elias Gullberg

Ida Karlsson

Ruben Lasson

Måns Lundén

Elvira Taberman

Nina Egeler

Nova Cairns

Märtha Edsberg

Carl Graneskog

Ellinor Andersson

Sofie Bjerkén

Otto Saedén

Matilda Borga
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